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“Dichter bij 
de patiënt 

kom je niet”
 HOE EMOTIONEEL HET SOMS OOK IS, 

 VERPLEEGKUNDIGE SOFIE KINDERS (28) 

 HEEFT  NIETTEMIN HAAR HART VERLOREN 

 AAN  DE DIENST  ONCOLOGIE. 

 “WAT IS ER MOOIER DAN  EEN THUISHAVEN VOOR 

MENSEN CREËREN  IN DE MOEILIJKSTE TIJD 

VAN HUN LEVEN.”

Keukengeheimen  
van Sint-Trudo

“Ons klinisch labo werd als 
eerste in Limburg en één 
van de eerste in België uit-
gerust met dit type geïn-
tegreerde state-of-the-art 
automatisatie. Vanaf no-
vember zal het geheel in 
gebruik genomen worden. 
Dankzij deze investering 
kunnen we hoogkwalita-
tieve analyses en snel-
heid blijven combineren.”,  
aldus klinisch bioloog Davy 
Kieffer. g

Drie jaar geleden bleef Sofie uit Nieu-
werkerken plakken in Sint-Trudo. Na 
enkele jaren in de thuiszorg besloot 
ze de studieboeken terug op te ne-
men en kwam ze voor haar bachelor-
proef verpleegkunde in het Truiense 
ziekenhuis terecht. “ik onderzocht 
in verschillende ziekenhuizen of de 
infusor bij chemo correct werd afge-
koppeld in de thuiszorg.. Superinte- 
ressant. Het stimuleerde me enorm 
om op deze afdeling verder te gaan”, 
vertelt ze. 

Passie
Lang twijfelen, deed Sofie dan ook 
niet toen er een vacature open kwam 
te staan. “Nu help ik onder andere 
de mensen die voor een chemokuur 
naar hier komen of mensen met al-
lerlei longziekten zoals COPD, ik zorg 
dagelijks voor hen en begeleid hen 
in hun therapie”, vertelt een duidelijk 
gepassioneerde Sofie. Sint-Trudo telt 
in totaal dertig bedden op de dienst 

oncologie en longziekten waar ook 
patiënten met longziekten de beste 
zorgen krijgen. “Mentaal is het vaak 
zwaar. Wanneer er iemand overlijdt 
die je dag in, dag uit met de beste zor-
gen hebt omringd, dan raakt me dat 
enorm.”

Familie van de familie
De verpleegkundige beschouwt 
werken op oncologie als veel meer 
dan enkel het zorgen voor iemand. 
“Wie naar hier komt, heeft echt zorg 
in zijn brede betekenis nodig. De 
verpleegkundigen betekenen zoveel 
meer voor deze patiënten. Wij bege-
leiden ze niet alleen, maar zijn ook 
een steunpilaar. Niet alleen voor 
hen, maar ook voor hun familie. Hier 
bieden wij een luisterend oor, een 
schouder om te huilen en helpen in 
elke fase van hun traject. Als het ware 
worden wij familie van de familie. Je 
kent de patiënt door en door, zijn ge- 
schiedenis enz. Wij creëren een band 

met deze mensen in de moeilijkste 
tijd van hun leven. Het geeft ons vol-
doening als wij horen dat ze zich hier 
thuis voelen. Voor een glimlach, hoe 
moeilijk ze het ook hebben: daar doen 
wij het voor. Ik ben blij dat ik dat voor 
die mensen kan betekenen.” 

Hecht team
“Ik heb mijn hart verloren aan de 
dienst oncologie hier in Sint-Trudo. 
We vormen een bijzonder hecht team. 
Altijd kunnen wij bij elkaar terecht, 
dag en nacht”, lacht Sofie. Het intieme 
karakter van Sint-Trudo bestempelt 
Sofie als een grote troef. “Iedereen 
kent iedereen hier. Het lijkt me in ons 
ziekenhuis ook veel familialer aan toe 
te gaan dan in een groot ziekenhuis. 
Altijd krijg je wel een goeiedag, gere-
geld een schouderklopje,… Hier leer 
je elkaar echt appreciëren en vertrou-
wen we in elkaars kunnen.” g

Dries Seron en zijn team met zes 
koks gaan elke dag opnieuw voor 
aangepast, gezond en lekker eten 
in Sint-Trudo Ziekenhuis. “Dagelijks 
verzorgen we meer dan 300 warme 
maaltijden.”
300 porties brood, 60 kg aardappe- 
len, 200 puddinkjes, 100 liter soep, 
meer dan 150 stukken vlees … Het is 
een greep aan wat er vandaag door 
de warme keuken van Dries Seron 
en co passeert. “Eentje die vorig jaar 
volledig vernieuwd is met topma-
teriaal. Dat komt de kwaliteit alleen 
maar ten goede. Op drukke momen- 
ten voegen we aan dat lijstje nog eens 
zo een 50 dagschotels en 150 zelfge-
maakte broodjes toe voor in de cafe-
taria en personeel. Op feestdagen 
steken we een tandje bij om het voor 
de patiënten feestelijk te maken.”

Stoofvlees
Over wat de grote favoriet is van de 
patiënten moeten ze hier niet lang 
nadenken. “Stoofvlees. Absoluut. 
Met puree of kroketten. De afgelopen 
jaren is de kwaliteit gegroeid en daar 
ben ik trots op. Wij doen ons best en 
dat wordt geapprecieerd”, glundert 

Dries die negen jaar kok was in het 
Truiense Nieuwscafé. 

Menu op maat
Sinds een tijdje kan je je menu als 
patiënt zelf kiezen: in de mynexuz- 
health app geef je de dag voor je op-
name aan wat je voorkeur heeft. In-
tussen is Sint-Trudo ook bezig met de 
uitrol van Fooddesk. “Via een tablet in 
de cafetaria krijg je te zien wat er op 
het menu staat dat samen met onze 
diëtisten is samengesteld. Daar krijg 
je dan een beeld van welke ingre-
diënten erin zitten en worden aller-
gieën eenvoudig aangegeven: geen 
gluten, lactosevrij, geen maaltijden 
met melk… Dat gaat ons werk alleen 
maar verbeteren en komt de gasten 
ten goede.” 
Of het ziekenhuis geen probleem 
heeft om koks te vinden waar vele 
horecazaken mee kampen? 
“Het zijn allemaal oud-collega’s van 
mij uit de Truiense horeca. Dat maakt 
van ons een sterk geheel. Als het hier 
niet goed zou zijn, zouden de colle-
ga’s niet zo lang blijven. Ik ben trots 
dat ik dit team mag leiden.” g

   INKIJK IN   
 SINT-TRUDO 

Voor heel wat jongeren komen de 
nieuwe graduaatsopleidingen als 
geroepen. Kyra Hendriks vindt de 
aanpak ideaal. “In het secundair stu-
deerde ik STEM (Science Technology 
Engineering Maths) en wilde ik verder 
gaan in wetenschappen. Het was 
even zoeken naar de beste richting. 
Zeker in de coronajaren was dat niet 
makkelijk. Uiteindelijk koos ik voor dit 
graduaat omdat ik mij zo beter kan 
focussen. Maar ik ga nog wel verder 
voor een bachelor Elektronica-ICT.” 
Na het behalen van een graduaat 
van twee jaar kunnen studenten via 
een vervolgtraject op anderhalf jaar 
tijd ook een bachelordiploma behalen. 

In de opleidingen Elektronica, 
Elektromechanica of Energie komen 
heel wat studenten samen die in het 
secundair ook een of andere techno-
logierichting volgden. Kyra is een van 
de weinige meisjes in de opleiding. 
“Netwerken boeien mij. Ik deed stage 
bij Jaga, de Diepenbeekse radiatoren-
fabrikant. Daar kreeg ik de kans om 
mee te werken aan de elektronische 
installaties in de Snoezelvan, een 
prikkelarme ruimte voor kinderen.” 
Het project, op basis van een idee 

Quinten Vansumsen en Arno Struyf 
zitten in het tweede jaar van het 
graduaat. Ook Quinten kende het 
graduaat niet. “Ik kwam kijken voor 
een professionele bachelor, maar daar 
kwam wel wat wiskunde bij kijken. 
Bij Internet of Things kon ik meteen 
meer zelf doen.” Ook Arno koos 
voor die zekerheid. “Na mijn stage 
blijf ik daar wellicht verder werken. 
Alhoewel, misschien wil ik toch ook 
leraar worden.”

Opleidingsverantwoordelijke Marjan 
Libbrecht weet dat heel wat bedrijven 
uitkijken naar studenten van het 
graduaat Internet of Things. “Werk 
vinden is op zich geen probleem. Maar 
sommige jongeren gaan er wel van 
uit dat de essentie van de opleiding, 
het verbinden via het internet van 
apparaten, bijv. industriële machines, 
louter een kwestie van programmeren 
op de computer is. In de praktijk komt 
er ook heel wat handwerk bij kijken. 
Verbinding vergt nog steeds heel wat 
bekabeling.” 

Kickstart helpt pioniersstuden-
ten over de eerste drempel

“In de zomervakantie slaat bij veel 
leerlingen de stress toe: kan ik dat 

wel? Maak ik wel de goede keuze? 
Ga ik wel aansluiting vinden bij mijn 
medestudenten?” Yasmine Goossens, 
experte inclusief onderwijs van 
UCLL organiseert al jaren Kickstart. 
“Studenten die aan onze Kickstart 
deelnemen, vertellen ons dat deze 
zorgen voor een groot stuk verdwij-
nen en ze met meer zelfvertrouwen 
van start gaan”. 

“Tijdens de tweedaagse kreeg ik 
informatie over de dingen die ik echt 

wilde weten”, zegt graduaatsstudente 
Elektromechanische Systemen Femke 
Thijs. “Daardoor kon ik iets relaxter 
aan de onthaaldagen deelnemen. 
Door Kickstart maakte ik al kennis 
met andere studenten. We konden 
op elkaar rekenen als we vragen 
hadden en spraken regelmatig af. 
De start van het academiejaar was 
zo minder stressvol. Want spannend 
is het wel, zeker als pioniersstudent, 
wanneer je als eerste in de familie 
verder studeert.”

Een graduaatsopleiding is ook de 
handen uit de mouwen steken

In 2023 werd Talent Mining ondertekend door Marc Vandewalle, algemeen 
directeur UCLL, samen met gedeputeerde Tom Vandeput, tevens voorzitter van 
Limburg Sterk Merk (LSM), en gouverneur Jos Lantmeesters. De samen werking 
ondersteunt de verdere uitbouw van de graduaten. Verder voorziet het pakket 
ook extra middelen voor de ontwikkeling van de graduaten Welzijn op de 
UCLL-campus aan de Oude Luikerbaan in Hasselt

Tijdens de infodag van dinsdag 25 juni kan je kennis maken met de 
graduaats- en bacheloropleidingen. Welkom van 16 tot 20 u. op alle 
campussen van UCLL. W 

“Graduaat Internet of 
Things vormt prima 
alternatief voor 
informatica.” 

van zaakvoerder Jan Kriekels, loopt 
in samenwerking met studenten van 
de lerarenopleiding. 

Ook Gökmen Eker heeft zijn gading 
gevonden. Na Industriële ICT in het 
secundair wilde hij verder in die 
sector. “Ik startte met de bachelor 
Elektronica-ICT maar geraakte in de 
knoei met wiskunde en mechanica. 
Ik stapte in februari over naar het 
graduaat. De oefeningen hier vind ik 
heel plezant. Ook tijdens mijn stage 
in een computerzaak leerde ik veel bij 
over de reparatie van gsm’s, laptops 
enz.”
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Algemeen directeur UCLL,Marc Vandewalle,gedeputeerde 
Tom Vandeput en gouverneur Jos Lantmeesters

“De grote behoefte aan talent is actueler dan ooit”  
Jos Lantmeesters, gouverneur

Quinten Vansumsen en Arno Struyf

Gökmen Eker


